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Zoals toegezegd hierbij een paar meegevers voor het DOC van morgen:

Voor jouw toelichting:

- Een eerste uitwerking van de opdracht is besproken in het DOC van 19 november (dus een halve week na

vaststelling vd opdracht in MCC).
-

Concept-eindresultaat bevat 7 beleidsopties, met in de bijlage een voorstel voor toedeling van de

verantwoordelijkheid voor de uitvoering ervan.

- Deze 7 beleidsopties kunnen echt allen impact hebben op de verdere continuering het komend half jaar (dus
de periode dat vaccinatiegraad nog niet toereikend is) van mn de cruciale sectoren zorg, onderwijs,

kinderopvang, hulpdiensten en distributiecentra, maar de impact ervan kan uiteraard per sector verschillen.

- Over alle beleidsopties is afstemming geweest met alle betrokken departementen. Voor de beleidsoptie 1

(sneltesten) heeft dat gisteren (maandag dus) nog geresulteerd in een inhoudelijke actualisatie.
- Voor wat betreft de uitvoeringsvoorstellen is afstemming vooraf helaas niet met alle betrokken

departementen gelukt. Bij voorbaat mea culpa. Bereidheid om hierover in gesprek te gaan en eventueel aan

te passen. Deze afspraak is sowieso al gemaakt met NCTV/NKC over beleidsoptie 7 (het voorstel om aldaar

een centraal punt in te richten waar sectoren naar toe kunnen met vragen, zoals de vitale sectoren nu al

hebben bij de NCTV via de Interdepartementale Werkgroep Vitaal).
Als DOC instemt met verdere doorgeleiding is de inzet ACC 7 januari en vaststelling in MCC van 12 januari.

Achtergrondinfo en mogelijke departementale inbreng

- Over formulering beleidsoptie 1 (sneltesten) heb ik vandaag eindelijk reactie gehad van VWS. Zij gaven aan

dat er geen sprake is van schaarste (of dat zo blijft als basisleerlingen ook veel worden getest is overigens

nog maar de vraag) en dat er tot nu toe geen signalen zijn dat werkgevers gebruik gaan maken van de

mogelijkheid om zelf sneltesten te regelen voor hun werknemers (VNO-NCW loket opent deze week). Obv

deze actuele info heb ik iom OCW en SZW de beleidsoptie aangepast en meer gericht op het stimuleren dat

sectoren gebruik gaan maken van de geboden testfaciliteiten. Beperkende factor voor veel sectoren is

echter de financiering van de uitvoeringscapaciteit voor het afnemen en beoordelen van sneltesten. Er wordt

bij de departementen echter verschillend gedacht of en in hoeverre het rijk hieraan financieel moet

bijdragen. OCW heeft specifiek voor het onderwijs hierover in het DOC van morgen een separaat voorstel

ingebracht.
- Beleidsoptie 2 (vaccinatiestrategie): zal ongetwijfeld leiden tot discussie. Gezien het feit dat besluitvorming

over prioritering binnen vaccinatiestrategie allerminst stabiel is (to put it mildly) is mijn advies om vast te

houden aan de beleidsoptie en dit mee te nemen in de politieke besluitvorming hierover de komende

periode.
- Beleidsoptie 5 (quarantainehotels voor arbeidsmigranten): onderwerp wordt als een hele aardappel

doorgeschoven. SZW heeft vorige jaar een aanjaagteam ingesteldEENEind vorig jaar is

kabinetsreactie verschenen op de adviezen aanjaarteam. Quarantainehotel zat niet in het advies. SW stelt

dat dit wonen is en dus BZK-verantwoordelijkheid. Heeft hierover vanmiddag afstemming gezocht met BZK.

BZK lijkt vooralsnog niet onwelwillend (?).
- Beleidsoptie 6: gezien huidige taken EZK ligt het voor de hand dat EZK de uitvoering oppakt (zie bijlage voor

toelichting). Daarmee ondersteunen we de EZK-verantwoordelijkheid in deze. Het is echter niet gelukt op dit

vandaag met EZK af te stemmen. Mea Culpa dus.
- Beleidsoptie 7 (centraal sectoroverstijgend infopunt): ons NCTV-teamlid heeft ingestemd om de

verantwoordelijkjeid hiervoor bij NCTV te leggen en heeft zelf ook NKC genoemd. Ik werd echter einde

middag gebeld door Jasper van NKC die not amused was, want niet met hem afgestemd. Heb gang van

zaken toegelicht en afgesproken dat wij (jij dus) zou aangeven dat we hierover nog nader overleg hebben.

Heb hier [JEfESbok over geinformeerd.

Mochtje nog vragen hebben, laat het weten!
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